
PROTOKÓŁ Nr 9/2011 

 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i Transportu 

w dniu 12 września 2011 roku. 

 
Posiedzenie trwało od godz.13

00
 do godz. 15

00 
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Brańsk 

 
Na posiedzeniu obecni: 

1. Grażyna Płonowska  Przewodniczący Komisji 

2. Stanisław Gomoliński Z-ca Przewodniczącego Komisji 

3. Piotr Dołubizno  Członek Komisji 

4. Sylwester Bobel  Członek Komisji 

5. Tadeusz Krasowski  Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 
1.  Krzysztof Jaworowski  Wójt Gminy Brańsk 

2. Zdzisława Iwańczuk  Skarbnik Gminy 

3. Feliks Aleksander Wróblewski Przewodniczący Rady Gminy 

4. Jolanta Januszewska  Kierownik GOPS 

5. Elżbieta Szymańska  Podinspektor ref. BP 

6. Katarzyna Kędzia  p.o.Kier. Ref. RŚ 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Analiza projektów uchwał przygotowanych pod obrady VII sesji Rady Gminy Brańsk.  

4. Ocena realizacji zadań inwestycyjnych przyjętych do realizacji w 2011r. 

5. Sprawy różne. 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad.1-2 Przewodnicząca Komisji powitała przybyłych członków komisji oraz osoby zaproszone. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum. Odczytała proponowany porządek posiedzenia 

i zwróciła się do członków komisji o zgłaszanie wniosków lub propozycji zmian. Wobec braku 

wniosków poddała pod głosowanie jego zatwierdzenie. Komisja RGOBiT głosami 5 -za, 

przeciwnych -0, wstrzymujących -0 porządek posiedzenia przyjęła. 

   Głos zabrał Wójt Gminy Krzysztof Jaworowski, który powitał serdecznie członków Komisji 

dalej wójt mówił: „zachodzi potrzeba zwołania sesji Rady Gminy w terminie do 21 września 

2011r. Jednym z powodów jest podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na członka 

kolegium regionalnej izby obrachunkowej. Rada gminy już taką uchwałę podejmowała, ale ze 

względów od nas niezależnych konkurs na stanowisko kolegianta RIO został unieważniony. 

Obecnie został ogłoszony kolejny konkurs, więc należy podjąć kolejną uchwałę, wskazując 

osobę z ramienia jednostki samorządu terytorialnego. W naszym przypadku jest to ta sama osoba 

Pani Katarzyna Gawrońska. Konieczne jest również podjęcie uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy na 2011r, uchwał w sprawie zmiany studium i Planu zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy Brańsk i jeszcze kilka innych uchwał”. 

   Następnie Wójt przedstawił proponowany porządek sesji zaplanowanej na dzień 21 września 

br. Zwrócił się do Komisji o zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na VII sesję. 

 

Ad. 3 Analiza projektów uchwał pod obrady VII sesji Rady Gminy: 



 

Ad. 3a) projekt uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na członka kolegium regionalnej izby 

obrachunkowej, przedstawił wraz z uzasadnieniem Wójt Gminy Krzysztof Jaworowski.  

- Komisja RGOBiT nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5 –za, przeciwnych -

0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

Ad. 3b) projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Brańsk, przedstawił wraz z 

uzasadnieniem Wójt Gminy Krzysztof Jaworowski.  

- Komisja RGOBiT nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5 –za, przeciwnych -

0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

Ad. 3c) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu 

ich pobierania przedstawiła wraz z uzasadnieniem Pani Jolanta Januszewska Kierownik GOPS.  

- Komisja RGOBiT nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5 –za, przeciwnych -

0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

Ad. 3d) projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad sprawiania pogrzebu na koszt gminy 

przedstawiła wraz z uzasadnieniem Pani Jolanta Januszewska Kierownik GOPS. 

- Komisja RGOBiT nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5 –za, przeciwnych -

0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

Ad. 3e) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Brańsk przedstawiła wraz z 

uzasadnieniem inspektor Ref.OR Alina Adamczyk.   

- Komisja RGOBiT nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5 –za, przeciwnych -

0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

Ad. 3f) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Brańsk przedstawiła wraz z uzasadnieniem inspektor 

Ref.OR Alina Adamczyk.   

- Komisja RGOBiT nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5 –za, przeciwnych -

0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

Ad. 3g) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Brańsk na rok 2011, przedstawiła 

wraz z uzasadnieniem Skarbnik Gminy Zdzisława Iwańczuk.  

- Komisja RGOBiT nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5 –za, przeciwnych -

0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

Ad. 3h) projekt uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Brańsk na lata 2011-2016, przedstawiła wraz z uzasadnieniem Skarbnik 

Gminy Zdzisława Iwańczuk.  

- Komisja RGOBiT nie wniosła uwag do treści projektu uchwały i głosami 5 –za, przeciwnych -

0, wstrzymujących -0 jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

Komisja po analizie uchwał przygotowanych na VII sesję Rady Gminy Brańsk wydała 

pozytywną Opinię Nr 10/9/11 i zobowiązała Przewodnicząca Komisji do przekazania jej  

Przewodniczącemu Rady. 

 

Ad. 4 Ocena realizacji zadań inwestycyjnych przyjętych do realizacji w 2011r. 

 

  Przewodnicząca Komisji udzieliła głosu Pani Elżbiecie Szymańskiej pracownikowi Ref. BP, 

która powiedziała: „w budżecie gminy Brańsk na 2011 rok zostały zaplanowane inwestycje z 

zakresu przebudowy dróg gminnych, dofinansowanie przebudowy dróg powiatowych, 

dokończenie zadania rozpoczętego w 2010r. pn. „Zmiana sposobu użytkowania budynku byłej 

szkoły na Izbę Tradycji Regionalnej i Rolnictwa w Szmurłach”, zadanie pn.: „Budowa 

oczyszczalni ścieków wraz z kanalizacją w miejscowości Kiersnowo, Kiersnówek, 

Majorowizna”, opracowywanie dokumentacji na przydomowe oczyszczalnie ścieków dla 300 



gospodarstw z terenu gminy Brańsk, zadanie pn.: Zamknięcie i rekultywacja składowiska 

odpadów stałych innych niż niebezpieczne i obojętne we wsi Domanowo, gmina Brańsk. 

   Realizacja  w/w zadań inwestycyjnych przedstawia się następująco:  

1. Przebudowa dróg: 
 

a) drogi gminne: 

- wykonano i oddano do użytkowania drogę gminną w miejscowości Pruszanka Baranki                 

do drogi krajowej w km 0+000 – 1+692,15. Zadanie wykonało Przedsiębiorstwo Budowy Dróg 

„BITUM” Sp. z o.o. z Zambrowa za kwotę 499.543,64 zł brutto. Przebudowa drogi obejmowała 

wykonanie podbudowy z kruszywa naturalnego, nawierzchni bitumicznej                      o 

grubości 6 cm w tym warstwa wiążąca o grubości 3 cm i warstwa ścieralna 3 cm.                        

Za zapewnienie kompleksowego nadzoru inspektorskiego nad realizacją w/w zadania poniesiono 

4.995,44 zł. 

- wykonano remont drogi gminnej od drogi powiatowej do wsi Popławy o długości 400 m za 

kwotę 66.038,70 zł. W ramach remontu wykonano wzmocnienie istniejącej nawierzchni 

bitumicznej wraz z uzupełnieniem poboczy kruszywem naturalnym. 

- wykonano wzmocnienie mieszanką asfaltową istniejącej nawierzchni bitumicznej drogi 

gminnej Nr 108230B Puchały Stare – Widźgowo za kwotę 64.000,00 zł. 

Powyższe roboty wykonało również Przedsiębiorstwo Budowy Dróg „BITUM” Sp. z o.o.  

- w związku z uregulowaniem stanu prawnego działki, na której przewidziano realizację zadania 

pn.: „Przebudowa drogi gminnej Nr 108213B w miejscowości Chojewo od km 0+000 do km 

0+935” złożono wniosek do Starosty Bielskiego o zatwierdzenie projektu i uzyskanie decyzji 

pozwolenia na przebudowę powyższej drogi. W ramach zadania przewiduje się wykonanie 

nowej nawierzchni jezdni z betonu asfaltowego, zjazdów na drogi żwirowe, gruntowe oraz 

tereny prywatne, odwodnienie oraz ułożenie chodnika. Po uzyskaniu pozwolenia wszczęta 

zostanie procedura przetargowa mająca na celu wyłonienie wykonawcy robót.  

- opracowano dokumentację projektową na przebudowę drogi gminnej Markowo-Glinnik  oraz 

uzyskano pozwolenie na przebudowę powyższej drogi. Opracowany projekt przewiduje na 

istniejącej drodze o nawierzchni żwirowej wykonanie podbudowy z kruszywa naturalnego oraz 

pokrycie warstwą wiążącą z masy mineralno-bitumicznej gr. 5,0 cm i warstwą jezdni                 z 

tego samego materiału o gr. 4 cm. Koszt opracowania dokumentacji wyniósł 20.000,00 zł. 

 

b) drogi powiatowe: 

Udzielono Powiatowi Bielskiemu pomocy finansowej na realizację poniższych zadań: 

- rozbudowa mostu w miejscowości Poletyły w ciągu drogi powiatowej Nr 1598B wraz                   

z dojazdami – kwota 475.000,00 zł. W chwili obecnej trwają prace budowlane.  

- przebudowa drogi powiatowej Nr 1699B Brzeźnica – Szmurły – ulica w miejscowości Szmurły 

– kwota 140.000,00 zł. W chwili obecnej trwają prace budowlane. Powyższa kwota zostanie 

przeznaczona na wykonanie robót bitumicznych. 

 

2. Izba Tradycji Regionalnej i Rolnictwa w Szmurłach 
 

Zakończono realizację zadania rozpoczętego w 2010 r. pn. „Zmiana sposobu użytkowania 

budynku byłej szkoły na Izbę Tradycji Regionalnej i rolnictwa w Szmurłach” dofinansowanego 

w ramach w ramach działania 4.1/413 Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju objętego PROW 

na lata 2007-2013. W ramach remontu budynku wykonano rozebranie całości starej szalówki na 

budynku. Zewnątrz ułożono nową szalówkę wraz z dociepleniem wełną mineralną, wymieniono 

stolarkę okienną i drzwiową, wymieniono pokrycie dachowe z uzupełnieniem elementów więźby 

dachowej. Wykonano nową instalację elektryczną, włamania i napadu oraz instalację 

centralnego ogrzewania zasilaną olejem opałowym i instalację kanalizacyjną z oczyszczalnią 

ścieków. Wykonano podjazd dla niepełnosprawnych i wyłożono kostką brukową plac wokół 

budynku. W chwili obecnej trwa procedura uzyskiwania pozwolenia na użytkowanie obiektu. 

 



3. Budowa oczyszczalni ścieków 

 
a) w chwili obecnej trwają prace związane z odbiorem zdania inwestycyjnego pn.: „Budowa 

oczyszczalni ścieków wraz z kanalizacją w miejscowości Kiersnowo, Kiersnówek, 

Majorowizna” współfinansowanego środkami z Unii Europejskiej w ramach Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 dla działania „Podstawowe usługi                        dla 

gospodarki i ludności wiejskiej”. W ramach realizacji inwestycji wykonane będą zbiorcze 

oczyszczalnie ścieków w technologii złóż zraszanych oczyszczające wiejskie ścieki bytowe 

około 210 mieszkańców wsi Kiersnowo, Kiersnówek, Majorowizna. 

 

b) trwa opracowywanie dokumentacji na przydomowe oczyszczalnie ścieków dla 300 

gospodarstw z terenu gminy Brańsk. Całkowity koszt opracowania dokumentacji                           

na podstawie umowy z wykonawcą projektu – 57.195,00 zł brutto. Inwestycja zostanie 

zgłoszona o przyznanie pomocy w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 

2007-2013 „Jakość życia na obszarach wiejskich i różnicowanie gospodarki wiejskiej”                    

w ramach działania „Podstawowe usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej”. Planowany termin 

składania wniosków o dofinansowanie IV kwartał 2011 r”. 

 

    Przewodnicząca Komisji udzieliła głosu Pani Katarzynie Kędzi, p.o. Kierownika Ref. RŚ, 

która przedstawiła realizację zadania inwestycyjnego pn: „Zamknięcie i rekultywacja 

składowiska odpadów stałych innych niż niebezpieczne i obojętne we wsi Domanowo, gmina 

Brańsk. 

 
Pani Kierownik powiedziała: „w roku 2010 Gmina ubiegała się o środki na dofinansowanie 

zadania z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2077 – 2013 

Oś priorytetowa V, Działanie 5.2. Wniosek o dofinansowanie został oceniony pozytywnie, w 

związku z czym Gmina uzyskała dofinansowanie w wysokości 85% kosztów kwalifikowalnych.  

 Do końca II kwartału 2011 r. Gmina Brańsk ogłosiła przetarg nieograniczony                   

na wyłonienie wykonawcy zadania zgodnie z ustawą Prawo Zamówień Publicznych.                            

Po przeprowadzeniu procedury przetargowej wyłoniony został wykonawca zadania – 

konsorcjum firm: PRO-INŻ Piotr Gołęgowski z siedzibą w Kobyłce przy ul. Kasztanowej 14, 

05-230 Kobyłka oraz MPO Białystok Sp. z o.o. z siedzibą w Białymstoku przy ul. 27 Lipca 62, 

15-950 Białystok. Koszt zadania wyceniono na kwotę 198 065,21 zł brutto. Dnia 31 maja 2011 r. 

podpisana została umowa na realizację zamówienia publicznego, które zgodnie z umową zostało 

podzielone na 5 etapów. Z dniem 03 maja 2011 r. protokolarnie został przekazany plac 

składowiska. Do dnia 30 czerwca 2011 r. wykonane zostały roboty przygotowawcze oraz 

opracowywana jest dokumentacja na wykonanie piezometrów. Ze względu na przeciągającą się 

procedurę przetargową i niemożność wykonania piezometrów zgodnie z wytycznymi, Gmina 

Brańsk wystąpiła do Starostwa Powiatowego w Bielsku Podlaskim o zmianę decyzji na 

zamknięcie i rekultywację składowiska w części dotyczącej wykonania piezometrów – ustalono 

nowy termin wykonania piezometrów do 31 października 2011 r. 

 W ramach realizacji zadania w czerwcu 2011 r. Gmina wystąpiła z zapytaniem 

ofertowym do poszczególnych firm o przedstawienie oferty cenowej na pełnienie nadzoru nad 

robotami rekultywacji składowiska odpadów. Ze względu na brak zainteresowania ze strony 

potencjalnych wykonawców, w II połowie czerwca opublikowano na stronie internetowej 

Urzędu Gminy Brańsk Zaproszenie do składania ofert. Swoje oferty nadesłały dwie 

zainteresowane firmy, z pośród których wybrana została firma RECYKLING PRO – NATURA 

Jarosław Piotr Zgiet z Białegostoku, z którą dnia 1 lipca 2011 r. podpisana została umowa.  

 Zgodnie z umową o dofinansowanie Beneficjent tj. Gmina Brańsk ma obowiązek 

ustawienia na terenie rekultywowanego składowiska odpadów tablicy informacyjnej 

zawierającej logotypy Unii Europejskiej. W związku z powyższym dnia 27 czerwca 2011 r. 

rozesłane zostało zapytanie ofertowego o przedstawienie oferty cenowej na wykonanie 

dwustronnej tablicy informacyjnej. Do chwili obecnej nie wpłynęła żadna oferta. Do końca roku 



2011 w ramach Zamknięcia i rekultywacji składowiska odpadów stałych innych niż 

niebezpieczne i obojętne we wsi Domanowo, gmina Brańsk planuje się wykonanie piezometrów 

oraz formowanie korony składowiska. Ponadto wykonana i ustawiona zostanie tablica 

informacyjna, przeprowadzone zostanie szkolenie z zakresu gospodarki odpadami oraz 

opracowane zostaną materiały edukacyjne odnośnie gospodarki odpadami.  

 Po wykonaniu piezometrów tj. do 31 października 2011 r. wykonany zostanie 

monitoring rekultywowanego składowiska poprzez oberwowanie otworów, które będą 

instalowane w podłożu gruntowym. Kontrola właściwości wód będzie dokonywana 2 razy w 

roku wg parametrów wymienionych w decyzji na zamknięcie składowiska oraz wniosku o 

dofinansowanie. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i Transportu po zapoznaniu się z 

informacją z realizacji zadań inwestycyjnych w gminie Brańsk w 2011roku nie wniosła uwag i 

głosami 5 –za, przeciw – 0, wstrzymujących -0 oceniła pozytywnie.  

 

Ad.5  Spraw różnych nie poruszano.  

 

Ad. 6 Nie wnoszono zapytań i wolnych wniosków. 

 

Ad. 7 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia, Przewodnicząca Komisji Pani Grażyna 

Płonowska zamknęła posiedzenie.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

Alina Adamczyk                                                       

           Przewodniczący Komisji 

                                                                                  Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, 

                                                                                  Budownictwa i Transportu 

 

                                                                                   Grażyna Płonowska   


